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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 

PROCES  VERBAL 
 
           Incheiat astazi 25.02.2021,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei Casin,judetul 
Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.62/18.02.2021 data de Primarul comunei Casin.Procedura de 
convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi sunt anexa la documentul de 
convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-a adus la cunostinta locuitorilor 
comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de internet.  

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta consilierilor locali in functie. Prezenta 

consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei. 
          La sedinta au participat 11  consilieri din cei 13 in functie, lipsind dl.Rosu Constantin si dl.Dragu 
Adrian. . Presedinte de sedinta este ales dl Flintoaca - Cojocea Ion,  pe o perioada de trei luni :  
februarie, martie, aprilie,la propunerea dlui Geandra stefan, cu 11 voturi “pentru”. 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 28.01.2021 
si acesta se aproba in unanimitate.  
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .   
       Primarul comunei, d-l Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectul ordinii de zi a sedintei si a proiectelor de 
hotarare . 
 

1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. Initiator : primar.  
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raportul de specialitate al secretarului general al comunei; 
                  - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si linistei publice, a 
drepturilor cetatenilor; 

 
2. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr.54/14.12.2020 privind constituirea 
comisiilor pe domenii de specialitate ale Consiliului Local . Initiator : primar. 
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raportul de specialitate al secretarului general al comunei; 
                  - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si linistei publice, a 
drepturilor cetatenilor; 
 
3.Proiect de hotarare privind analiza stadiului de inscriere a datelor in registrul agricol si a stabilirii 
masurilor pentru eficientizarea acestei activitati. Initiator : primar. 
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei 
                  - raportul de specialitate al secretarului general al comunei 
                  - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  

 
4.Proiect de hotarare privindaprobarea Planului de actiuni si lucrari ce vor fi efectuate in anul 2021  de 
catre persoanele apte de munca, beneficiare de ajutor social potrivit Legii nr.416/2001 privind venitul 
minim garantat . Initiator : primar 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei; 
                  - raportul de specialitate al referentului asistent Comaneci Anamaria  
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                  - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si linistei publice, a 
drepturilor cetatenilor; 

 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de Analiza si Acoperire a Riscurilor al comunei 
Casin. Initiator : primar. 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei; 
                  - raportul de specialitate al viceprimarului comunei, Sef SVSU  
                  - raportul comisiei pentri administratie publica, juridica, apararea ordinii si linistei publice, a 
drepturilor cetatenilor; 
 

6. Proiect de hotarare privind  constituirea  comisiei de evaluare si atribuire  in procedura de atribuire 
directa/licitatie publica si a comisiei de solutionare a contestatiilor la procedura de atribuire 
directa/licitatie publica  pentru inchirierea unor suprafete de pajisti aflate in domeniul privat al 
comunei Casin. Initiator : primar. 
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei 

             - raportul de specialitate al secretarului general al comunei 
             - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi 
comert;  

7. Proiect de hotarare privind  indexarea chiriilor si a redeventei  la imobilele inchiriate si concesionate 
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei 

      - raportul de specialitate al inspectorului superior Ticuleanu Luminita 
      -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi 
comert;  

 
Dl.primar propune suplimentarea ordinii de zi cu urmatoarele 2 puncte : 
 
1. Proiect de hotarare privind modificarea HCL nr.9/14.02.2020 privind inchirierea unor spatii din 
imobilul situat in comuna Casin, sat Casin aflat in domeniul privat al comunei, cu destinatie farmacie si 
cabinet medicina interna. Initiator : primar  
2. Proiect de hotarare pentru modificarea HCL nr.19/11.03.2016 privind implementarea proiectului 
“Modernizare drumuri de interes local in comuna Casin, judetul Bacau” ca urmare a actualizarii 
valorilor si cantitatilor de lucrari aferente restului de executat si expertizei tehnice. Initiator ; primar. 
 

Ordinea de zi suplimentata se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 
       

Dl primar - Prezinta fiecare proiect de hotarare in parte . 
Dl.Geandra - il propune ca presedinte de sedinta pe 3 luni, pe dl.Flintoaca - Cojocea Ion, adica pe lunile 

februarie, martie, aprilie.Este ales in unanimitate de voturi. 
Dl.primar - dl.Gica Zarnescu nu a fost prins in nicio comisie si va trebui prins intr-o comisie. 
Dna.secretar general - este vorba de comisia juridica care va fi compusa din Bancila Ana Mirela, Zarnescu 

Gheorghe si Dragu Adrian. 
Se avizeaza cele doua proiecte de hotarare de catre comisia juridica. 
Dl primar - la proiectul de hotarare privind analiza stadiului de inscriere a datelor in registrul agricol si a 

eficientizarii acestei activitati ca urmare a auditului public intern, la registrul agricol, stitit ca avem responsabil 
pe doamna Milica Comaneci, si avem un set de masuri.  Avem niste date stabilite de audit pentru niste masuri 
si undenu  au fost date, trebuie corectate si avem niste termene. Avem chiar 31.12.2021. Daca anumite registre 
agricole nu respecta categoriile stabilite prin norme, se vor completa.Inregistrarea in registrul agricol a 
persoanelor fizice si juridice trebuiesc trecute in registrul agricol si evidenta trebuie completata , unde nu sunt 
respectate termenele de declarare  a datelor in registrul agricol , trebuiesc respectate normele tehnice de 
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completare a registrului agricol, solicitarea de la cetatenii comunei a decalaratiei tip care nu sunt, acestea 
trebuiesc solicitate si intocmite. Persoanele juridice trebuiesc inscrise in registrul agricol, a terenurilor pe care 
le detin in baza declaratiei pe proprie raspundere. Terenurile se inscriu pe baza declaratiei unui membru al 
familiei, capul gospodariei pe baza unei declaratii pe proprie raspundere data in fata secretarului general al 
comunei sau in fata notarului public. Sunt 22 de masuri dar a citit cateva, care au termen limita pana la 
sfarsitul anului 2021. Cine nu le-a citit, sunt postate pe site-ul primariei si va puteti informa. Deci, sunt un set 
de masuri in urma auditului care trebuiesc indeplinite de compartimentul agricol. 

Dna.secretar general - pentru ca, trimestrial, conform normelor metodologice trebuie analizata inscrierea 
datelor in registrul agricol si luate masuri de consiliul local. 

Este prezentat raportul de avizare al comisiei economice de dl.Flintoaca - Cojocea ion. 
Dl.primar - proiectul de hotarare privind planul de actiuni executat de beneficiarii Legii 416 - un set de 

masuri care au fost si in anii anteriori . Si acum beneficiarii de la Legea 416 sunt pe teren, la Curita. Ieri, dupa 
cum ati observat ne-am deplasat in Cot, si multumim pe aceasta cale si celor care ni s-au alaturat noua la 
curatenie. Avem peste 20-30 de persoane care fac curatenie, am profitat de vremea frumoasa si am iesit la 
curatenie in anumite puncte. Mai avem si in alte puncte si, rog cetatenii comunei Casin pe aceasta cale, sa 
depoziteze corespunzator in pubelele din fata portilor, cu gunoi menajer, sa nu depozitam si alte resturi de 
material lemnos, pietris, findca dupa cum a spus , o sa faca impreuna cu consilierii niste activitati inopinante in 
care am sa verific pubele si unde vom gasi alte materiale necorespunzatoare sau daca avem informatii ca 
cetateni arunca gunoaie pe albia raurilor , chiar si printr-o poza, acela va fi sanctionat cu amenda usturatoare. 

Doamna Bancila Mirela - prezinta raposrtul de avizare al comisiei juridice. 
Domnul primar - proiectul de hotarare pentru aprobarea PAAR- un material stufos, acest plan il facem in 

fiecare an cu ajutorul celor de la ISU Bacau. Avem un comandant care ne consiliaza in acest domeniu si la 
intocmirea planului si sunt masuri care trebuiesc respectate in cazul unor calamitati, inundatii, cutremur, 
incendii. Componenta Comitetului Local pentru Situatii de Urgenta este formata din primar, viceprimar, 
secretar, doamna doctor, farmacist, politistul comunei Casin, directoarea de la scoala, preotii comunei Casin si 
diversi agenti economici mai importanti din comuna care, in cazul unor calamitati naturale pot da o mana de 
ajutor cu utilajele pe care le au in dotare si sa speram ca nu vor fi calamitati naturale. 

Urmatorul proiect de hotarare este constituirea comisiilor pentru inchirierea pasunilor -  deoarece doi 
fermieri au renuntat, au reziliat contractul pe suprafetele de pasune in Bulzis si punctul Dealu Stanii, 
consideram ca trebuie sa scoatem din nou la licitatie in primavara acestui an. Acei fermieri au vandut acele 
animale, au reziliat contractele si din partea consiliului local va fi stabilita comisia de organizare a licitatiei 
publice. Din partea consiliului local avem nevoie de consilieri care sa faca parte din comisie. Comisia este 
alcatuita din minim trei membri, daca doriti sa participati ca si anul trecut la  comisia de licitatie, va hotarati 
azi, in sedinta consiliului local.  

Domnul Soroiu - daca nu va suparati, cine sunt fermierii care au reziliat ? 
Domnul primar - daca au avut in Dealul stanii si in Bulzis, sunt Ghiuta Gelu si Cimpoia Adrian. 
Domnul Soroiu - multumim frumos. 
Domnul Flintoaca - Cojocea Ion, da citire raportului de avizare a comisiei economice. 
Domnul primar - urmatorul proiect de hotarare este indexarea chiriilor si a redeventei imobilelor inchiriate 

si concesionate. In fiecare an se indexeaza chiriile. 
Urmatorul proiect de hotarare consta in schimbarea primarului la incheierea contractelor in urma licitatiilor 

publice. Pana acum figura domnul Soroiu, acum va fi el, fiind actualul primar.  
Se dau citire, de domnul Flintoaca a rapoartelor comisiei economice la cele doua proiecte de hotarari. 
Domnul primar - prezinta ultimul punct al ordinii de zi, indicatorii pentru modernizarea drumurilor de 

interes local.Dupa cum v-am spus in sedinta din luna ianuarie, avem acum si indicatorii facuti pentru 
drumurile de interes local din comuna Casin. In urma expertizei, in urma recalcularii de catre firma de 
proiectare avem alti indicatori fiindca ei nu mai coincid cu cei de acum 4 ani. In aceasta perioada, am facut o 
adresa si catre forma TransCarpat ca in timp de 10 zile sa remedieze ceea ce a stricat pe drumurile comunale. 
Deci, aceste masuri pe care le-am luat in aceasta perioada, au fost cu …, am avut un consilier juridic, ne-am 
sfatuit cu cei de la AFIR Iasi, si, dupa cum vedeti sunt niste pasi de urmat, dar ne punem sperante ca sa ducem 
la bun sfarsit acest proiect in primavara-vara acestui an. Valoarea totala a investitiei conform noilor indicatori 
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intocmiti de firma SC Routir Conex SRL Bacau …, firma de proiectare a dat niste valori, zic eu, destul de 
mari, de 69 miliarde, cu tot cu TVA deci 74 miliarde lei dintre care valori eligibile a investitiei finantata de 
AFIR , deci AFIR ne-ar ajuta cu 43 miliarde fara TVA, cu tot cu TVA 51 miliarde din care s-au cheltuit 8 
miliarde au fost pentru rigolele si terasamentul care s-a facut prost. Valoarea neeligibila a investitiei care va 
trebui finantata din bugetul local , aici este o suma destul de mare de aproape 20 miliarde fara TVA, cu TVA 
23 miliarde sase sute din care constructii + montaj 15 miliarde fara TVA, cu TVA 18 miliarde.Sumele astea, in 
prima etapa, ne-au speriat, ca noi, consiliul local trebuie sa contribuim cu o suma destul de mare. Din discutiile 
pe care le-am purtat cu consilierul juridic , doamna specialist din primarie doamna Mihaela Magureanu, cu cei 
de la AFIR, cu proiectantul drumurilor de interes local , dl. Mita de la Sc Routier Conex, chiar daca sunt mari 
fiindca astea sunt si trebuie actualizate dupa atatia ani si trebuie sa incurajam constructorii sa participe la 
licitatii, cei de la AFIR ne-au spus sa dam hotararea de consiliu local , sa trimitem indicatorii in urmatoarele 
zile la ei pentru a incarca pe site-ul AFIR-ului, si ne-au spus ca dupa ce dam hotararea de consiliu , in termen 
de maxim 30 de zile AFIR-ul ne va da OK-ul ca putem scoate la licitatie. Eu m-am rugat sa nu dureze 30 zile 
ci mai putin, sa scoatem la licitatie mai repede ca sa mai economisim timp, chiar daca nu avem bugetul pentru 
ca, vedeti, bugetul nici acum nu-l avem. In anii anteriori il aveam la jumatatea lunii martie. Daca l-am avea la 
sfarsitul lunii martie ar fi bine, dar noi , pana atunci , daca putem scoate la licitatie economisim timp , chiar 
daca nu avem bugetul, ar fi un lucru bun. Si dupa ce avem bugetul, daca ne putem acoperi suma noastra din 
bugetul local , putem semna contractul cu firma care va castiga licitatia. Dar, sunt firme care pot licita cu pret 
maxim, nu trebuie sa ne speriem de 60 miliarde, poate alta firma liciteaza pana in 50 miliarde. Fiind 
concurenta, avem sanse sa castige o firma pana in 50 de miliarde si noi sa contribuim cu o suma mai mica.In 
urma consultarilor m-au sfatuit sa dam hotararea de consiliu local si sa trimitem documentatia la AFIR cu 
acesti indicatori. 

Domnul Flintoaca - da citire raportului de avizare a comisiei economice. 
Invita consilierii sa ia cuvantul. 
Domnul Soroiu -  Va doresc o primavara frumoasa si sanatate in primul rand. La proiectul de hotarare 

privind modificarea comisiilor de specialitate, intr-adevar s-a indreptat o greseala, o eroare ca sa zic asa sa nu 
fiu critic, pentru ca codul administrativ spune ca fiecare consilier local trebuie sa faca parte in cel putin o  
comisie de specialitate . Felicitari ca ati revenit asupra hotararii si ati reparat aceasta greseala. La punctul 3 , cu 
registrul agricol, intr-adevar aceasta hotarare se da semestrial (acum trimestrial) pentru eficientizarea acestei 
activitati. Eu, va spun, am fost si eu primar, aici se sta cam prost la acest capitol, poate se va angaja un om 
acolo sa faca mai multa treaba , sa vina la servici pentru a munci, pentru ca sunt mari lacune la registrul 
agricol.Completarea lui lasa de dorit. La punctul 4, planul de actiuni de lucrari , intr-adevar in fiecare an, in 
luna februarie-martie se da aceasta hotarare, in general de curatenie si alte activitati ce se pot face cu acesti 
beneficiari.Spor la treaba domnule viceprimar. La punctul 5, PAAR, acest plan trebuie avizat de catre ISU 
Bacau , este o obligatie conform legii. La punctul 6, constituirea comisiilor de licitatie pasuni , a constatat ca 
doi fermieri au reziliat contractele , probabil ca sumele erau foarte mari dar ei au licitat-o, pana la urma e 
problema lor, va fi scos la licitatie daca vor fi mai multe oferte pentru acele loturi, daca nu va fi decat o oferta, 
va fi incredintare directa cum spune legea. Dar n-ati numit aici consilieri, sa faceti propuneri.  

Doamna secretar general - la urma faceti propuneri.  
Domnul Soroiu - deja dezbatem ordinea de zi 
Doamna secretar general - atunci propuneti dumneavoastra 
Domnul Soroiu - eu ? Il propun pe dl.Slabu , pe dl.Geandra si dl.Dragomir. 
Domnul Slabu - il propun pe domnului Soroiu, pe dl.Lica Oproiu si dl.Gica Zarnescu 
Doamna secretar general - trebuie sa desemnati si supleanti . Eu zic sa le faceti mixte, sa nu existe 

suspiciuni dupa aceea.  
Domnul Flintoaca - propune pe dl.Geandra, dl.Silviu Oproiu, si dl.Lica Oproiu. 
Doamna secretar general- atentioneaza ca atunci cand fac propuneri pentru formarea comisiilor, membrii sa 

fie disponibili pentru ca trebuie sa vina in timpul zile la primarie cand vor fi convocati.Stie ca dl.Lica Oproiu 
este uneori mobilizat la locul de munca si nu vine acasa cate o saptamana.  

Domnul Oproiu Lica-Vasile - eu sunt mobilizat la munca cate o saptamana si nu stiu daca pot participa 
pentru ca nu am sa pot veni. 
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Doamna secretar general - deci, asta vreau sa aveti in vedere, si diponibilitatea membrilor 
Domnul Flintoaca - atunci, in locul domnului Oproiu Lica o propune pe doamna Comaneci Adina, scuzati 

Nichifor Adina. 
Doamna secretar general - trebuie si supleanti, va rog sa nominalizati la fiecare membru cate un supleant. 
Domnul primar - sunt de acord sa participe ca membri de licitatie? Trebuie sa-I intrebam ! 
Doamna secretar general - ii intreaba daca sunt de acord sa faca parte din comisie : dl. Slabu nu vrea sa 

faca parte , dl.Geandra - da, dl.Dragomir - da, dl.Soroiu - nu , dl.Lica Oproiu - nu , dl.Zarnescu - nu, dl.Silviu 
Oproiu - da, dna.Nichifor Adina - nu . Din toti cei intrebati se formeaza comisia de inchiriere pasuni in 
urmatoarea componenta : Geandra Stefan, Dragomir Gheorghe, Oproiu Silviu.Deci, va fi comisia de 5 formata 
din 3 consilieri si 2 din primarie care sa coordoneze, ca dumneavoastra nu stiti. Trecem la supleanti.  

Domnul primar - haideti ca sunteti consilieri.  
Doamna secretar general - si dupa aceea vor trebui si la comisia de solutionare a contestatiilor 
Domnul viceprimar - propune pe dl.Bordeianu Bogdan, Oproiu Lica Vasile si Bancila Mirela.  
Doamna secretar - general - la comisia de solutionare a contestatiilor-restul.  
Domnul primar - speram ca nu ajungem la contestatii.  
Domnul Soroiu - au fost  
Doamna secretar general - la prima licitatie au fost. Cum nu sunt propuneri, din cei ramasi, se mentioneaza 

dl.Flintoaca Ion - da, dl.Soroiu - nu..Dl.Soroiu il propune pe dl.Zarnescu - da.  
Domnul Soroiu - nu vrea sa faca parte din comisie , nu pentru ca nu s-ar pricepe sau din rea vointa, dar ca 

fost primar, cand ei au contestat in instanta in aprilie, cand au facut si plangere penala la DNA si a fost 
controlata comisia si a iesit foarte bine , nu crede ca ar fi bine sa faca parte din aceasta comisie findca daca vor 
fi contestatii s-ar spune ca ar pune piedici si nu vrea. Dl.Flintoaca e de acord cu ce spune dl.Soroiu. 

Doamna secretar general - si eu la fel ! Nici eu nu vreau sa fac parte din comisie pentru ca si eu , la fel, am 
fost anchetata, mai ales eu ca presedinte. 

Domnul Oproiu Lica - si el a fost anchetat. Doamna secretar general confirma faptul ca si dl.Oproiu Lica a 
fost anchetat. 

Domnul Soroiu - le spune ca comisia isi va face treaba corect. Dar ei au suspiciuni, ca atat e nivelul lor de 
pregatire si atat pot ei sa gandeasca,tot timpul sunt suspiciosi daca au pierdut, asa ca nu are rost, nu pentru ca 
nu vrea sau nu stie despre ce este vorba, dar nu mai vrea sa fie discutii aiurea. 

Domnul primar - el cand a organizat licitatii nu a avut astfel de probleme, a fost multumit . 
Domnul Soroiu - a fost altceva atunci.Ei au facut contestatii peste tot, au dat primaria in judecata. 
Domnul Slabu - solicita sa fie trecut el in comisia de solutionare a contestatiilor. 
Doamna secretar general - trebuie si supleanti aici si ii trecem pe cine a mai ramas : Soroiu Daniel, 

Nichifor Adina, Dragu Adrian(dl.Rosu e bolnav, in urma accidentului, este internat la Iasi). Si gata, am 
rezolvat.  

Se supune la vot si se aproba in unanimitate.  
Dl. Soroiu - continua cu punctul 7 - indexarea chiriilor si a redeventei.Asa se face, in functie de indicele de 

inflatie.Cum e indicele de inflatie, chiriile si redeventele s-au majorat la cei care inchiriate sau concesionate 
imobile ale consiliului local. Au mai fost doua puncte suplimentare unde hotararea s-a modificat unde  
primarul Soroiu a fost inlocuit cu primarul Curelea , e legal si ok, iar la drumuri , manopera s-a marit printr-o 
ordonanta de guvern . Pentru deficientele constatate el este de parere sa ii dati in judecata, pentru ca nu si-a dus 
contractul la indeplinire, ca sa recuperati acei bani. Daca instanta se va pronunta favorabil atunci se 
recupereaza acei bani. Cam atat a avut de spus.Mai are o rugaminte la doamna secretar si domnul presedinte de 
sedinta, cel putin pe perioada mandatului lui de 3 luni, la fiecare sedinta de consiliu local, sa puneti un punct in 
plus : Diverse. Acolo se discuta probleme de ordin social, economic, probleme de comuna. 

Doamna secretar general - oricum le discutati. 
Domnul Soroiu - la mai multe primarii si chiar primarii din orase, au ultimul punct pe ordinea de zi - 

diverse, ca sa nu mai existe acel…, ca legea spune ca fiecare consilier sa vorbeasca strict  la ordinea de zi , nu 
sa vina cu altceva.La final sa se discute si alte probleme…Este bine ca la fiecare sedinta sa existe acest punct 
pe ordinea de zi. Va multumesc frumos ! 
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Domnul Flintoaca - multumeste pentru increderea acordata, conform codului administrativ, daca vreunul 
dintre consilieri are luari de cuvant de durata mai lunga se poate supune la vot printr-o majoritate simpla ca sa 
limitam timpul acordat fiecaruia.Nu cred ca e cazul deocamdata, dar tinand cont de sedinta precedenta cand 
domnul consilier a iesit afara din sedinta sa caute un angajat al primariei ca sa-l aduca sa confirme sau sa 
infirme, I se pare ca e anormal. Nu putem face asa ceva la nicio sedinta de consiliu local. Multimeste pentru 
intelegere si ca a fost asculat. 

Domnul Soroiu - conform codului administrativ, intr-adevar ce a spus dl.Flintoaca este adevarat dar 
limitarea ca durata a vorbirii unui consilier local in sedinta este doar daca este prinsa in regulamentul de 
organizare si functionare a consiliului local, daca nu, nu.Si daca consilierul aduce insulte, calomnii sau daca nu 
vorbeste frumos. Va multumesc frumos! Dar sa stiti ca in consiliul local s-a intamplat mult mai urat decat ce 
ati vazut dumneavoastra, n-ati fost. 

Doamna secretar general - presedintele de sedinta conduce sedinta.Data viitoare, la urmatoarea sedinta, ca 
acum e prima data, o sa ia masuri organizatorice.  

Domnul primar - daca nu mai are nimeni nimic de spus, va da si el, acum la final niste raspunsuri. Cu 
privire la ce s-a referit domnul soroiu, eroarea nu este la el ci este a lui. In luna decembrie a intrebat toti 
consilierii sa se inscrie in comisii de specialitate si domnul Soroiu nu a spus nimic, ati vorbit in numele 
consilierilor ca este lider de grup si I-a lasat fara sa se inscrie in comisii de specialitate. La legea 416 cetatenii 
s-au mirat cand au vazut ca atatia beneficiari pe drumurile comunale si dezordine unde sunt depozitate 
gunoaiele si cate gunoaie a gasit in aceasta primavara. A mai fost primar in 2008-2012, n-a vazut atatea desuri 
aruncate pe malurile albiilor raurilor si pe Andrasesti si pe Curita. Dar, a iesit, nu a asteptat primavara, a luat 
cizmele de cauciuc, cu viceprimarul si a coordonat persoanele de la 416 si a facut curatenie in Cot, la groapa 
de gunoi, Curita, la stadion si mai are si alte puncte . Roaga concetatenii cand ii vad pe beneficiarii de la 416 
cu furcile in mana sa li se alature si sa ne dea o mana de ajutor sa facem mai repede curatenie ca vremea ne 
permite si cum facem in gospodarii, asa sa facem si pe drumurile comunale si in zonele vulnerabile. Vine 
primavara si lumea are tendinta sa depoziteze tot mai multe gunoaie la pubelele de gunoi . Atentie ! Fac poze, 
deschid capacul la pubela, ma uit , ma uit si in masina de gunoi, ma deplasez cu consilierii, cu politistii, nici nu 
stiti cand apar, numai sa nu se depoziteze  cum s-a depozitat in anumite puncte cum ar fi copaci, vreji, 
rumegus, pietris . Sa depozitam in pubele numai gunoiul menajer iar sticla si cartonul , mai ales ca sunt 
cartoane imbibate cu apa si trag la tonaj sa le depoziteze in containerele aferente in punctele respective, astfel 
incat sa diminuam cantitatea de tonaj . Speram sa nu depasim 12 tone si sa ne mentinem pe aceasta linie.Daca 
constientizam cetateanul sa depoziteze corect la pubele, vom ramane la acest tonaj ca sa nu platim pietrisul si 
rumegusul la groapa de gunoi. Am avut niste informatii din Pochita , Vlasca, azi am fost in Curita , este un 
mare entuziasm in comuna , cu bransamentul gratuit la gaze. Acest program este la nivel national, nu numai 
comuna Casin face cereri pentru bransamente gratuit. Cetatenii pot veni din Casin si din Curita la noi, la 
primarie sa-I consiliem sa-si faca dosarele. Del Gaz Grid fac extindere de gaz  pana la 2,5 km, a fost cu un 
director ca sa informeze cetatenii, ca sa capete incredere.Deci, a lucrat foarte repede ca sa vina cat mai repede 
cetatenii. Ca, daca in catunul Vlasca sunt depuse 10 dosare sau in Pochita sunt 15 cei de la Del Gaz Grid isi fac 
un calcul daca exista potential ca sa extinda conducta si sa-si recupereze banii in cat mai scurt timp. Daca la 
Curita este o extindere de 2,5 km -3 km , pentru Drumul viilor poate fi mai scurt…scurta distanta si sunt un 
numar de 40 -50 de dosare , noi am vorbit si cu directorul de la Del Gaz Grid Bacau si dl.director de la Onesti 
care ne-a cosniliat pe acest domeniu . Sa avem cat mai multe dosare si din Curita si chiar daca n-avem 
cadastre, putem face , sa-I ajutam sa-si faca dosarele , ca sa avem sanse sa ne aprobe dosarele pana la poarta 
omului . Sa facem presiune pe ei pentru ca avem gaze in comuna si e pacat sa nu avem si pe celelalte drumuri 
comunale. O primavara frumoasa ! 

Dl presedinte de sedinta - Flintoaca Ion - supune la vot proiectele de hotarare in numar de 9. Se aproba in 
unanimitate toate proiectele de hotarare, cu 11 voturi “pentru”, 0 “impotriva “si 0  “abtineri “.  

 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 

           Presedinte de sedinta,                                                                            Secretar General,    
        Flintoaca-Cojocea Ion                                                                      Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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